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Twintig jaar geleden werd de Maritieme Autoriteit Suriname ingesteld ter verbetering van de uitvoering 
van de taken van de Dienst voor de Scheepvaart, op nationaal- en internationaal gebied. Op 14 mei 
jongstleden hebben wij ons vierde lustrum samen met het totaal personeel mogen vieren. Van deze plaats uit 
wil ik eenieder nogmaals feliciteren met dit heuglijk feit.  

De MAS is een jonge, doelgerichte, ISO 9001-2015 gecertificeerde organisatie, welke diensten en producten 
van een superieure kwaliteit levert. Wij voeren geen middelmatigheid, maar excellence in ons vaandel. Wij 
hebben continue geµnvesteerd in ons òhuman capitaló hetgeen resulteert in de verbetering van onze 
dienstverlening. 

In ons SBP 2018 ð 2023 is een van de speerpunten een professionele dienstverlenende organisatie, waarbij 
training van het personeel hoge prioriteit geniet. Vandaar, dat een medewerker van de afdeling Nautisch   
Beheer in UK is getraind in de cartografiematerie. 

In het kader van òCapacity Buildingó waarbij uitwisseling van kennis en ervaring centraal staat, heeft de 
afdeling Nautisch Beheer als verantwoordelijke afdeling voor het opmeten van de rivieren, gezamenlijke 
metingen verricht met de US Navy. 

Het oprichten van de Suriname National Maritime Association (SNMA) zal binnenkort een feit zijn. In dit 
overkoepeld orgaan zullen diverse bedrijven/organisaties zitting nemen, die de maritieme sector tot grotere 
hoogtes zullen tillen. 

Andere belangrijke punten voor de komende periode zijn: 

* Havenmeesterschap voor geheel Suriname; 

* followup IMO audit; 

* aanbieding diensten MAS aan de regio.  

 

Past success doesnõt count. We need to go out of our comfort zone and keep striving for excellence! 
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Op 14 mei jongstleden herdacht de Maritieme Autoriteit Suriname haar 20 jarig bestaan. Deze dag is 
samen met het personeel gevierd. De directeur hield een korte toespraak, waarna hij een toast uitbracht. 
Daarna hebben wij een groepsfoto gemaakt. Ook de onthulling van het nieuwe Havenmeestersbord vond 
plaats. De hele MASfamilie heeft gezamenlijk genoten van de lunch met wat background muziek. En als 
klap op de vuurpeil het aansnijden van de taart. De medewerkers hebben verder gezellig genoten van de 
muziek, hapjes en drank. Op naar 100 jaar! MAS PROFICIAT!  

Onthulling Havenmeestersbord door 

de directeur en mw. Shakun 

De MASmedewerkers 

Het aansnijden van de taart Het uitbrengen van de toast 

Gezellig chillen na de lunch Luisterend naar de verjaardagsboodschap 
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Anthony nam in de periode 8 januari tot en met 20 april 2018 deel aan de training òHydrografische Data 
verwerking en de Maritieme Cartografie". De organisatie van deze training lag in handen van de UKHO en 
werd gehouden te Taunton, Engeland.  

 
Er namen 10 deelnemers uit 9 verschillende landen deel aan de 
training te weten: Suriname, Bahrein, Nigeria, Indonesië,         
Vietnam, Zuid - Korea, Australië, Nieuw- Zeeland en Panama.  
 
De training had tot doel de deelnemers de technische tekenvaar-
digheden en kennis bij te brengen voor het produceren van           
Elektronische Navigatiekaarten (ENCõs) en papierenkaarten. Ook 
voor het updaten van de kaarten bij veranderingen zoals: 
vaarwegmarkeringen, obstakels, ondieptes enzovoorts. ENC's 
worden geproduceerd in overeenstemming met de Internationale 
Hydrografische Organisatie (IHO) S-57 standaard, die door alle 
hydrografische kantoren wereldwijd wordt toegepast voor de 
productie van overeenkomstige elektronische navigatiekaarten 

voor hun rivieren. De training bestond uit een theoretisch - en praktisch gedeelte. Tijdens het theoretisch 
gedeelte werden de opdrachten uit het werkboek samen met de trainers behandeld. Terwijl bij het praktisch 
gedeelte op de computer de relevante nautische kaart inhoud in een database werd verzameld door middel 
van CARIS S-57 Composer en CARIS Base Editor. CARIS is een programma dat gebruikt wordt voor 
kaarten productie. Dit programma kan ook worden gebruikt voor      
andere doeleinden maar de MAS  gebruikt het vooralsnog alleen voor 
de productie van nautische kaarten.  
Er werden vijf modules behandeld. Na elke module werd er een         
tentamen gemaakt (theorie) en ook nog twee praktijkexamens. Op 20 
april werd de training afgesloten middels een certificaatuitreiking.  
 
De training heeft Anthony als zeer leerrijk, enerverend en positief 
ervaren. Het zwaarste gedeelte tijdens de training voor Anthony waren 
echter de  weersomstandigheden, het was hartje winter, er waren zelfs 
temperaturen van -15 graden. Het was dus even wennen aan het weer. 
Cartografie is veel omvattend en gaat dus gepaard met veel werk.      
alvorens te komen tot het eindproduct. Anthony heeft een  logboek 
meegekregen waarin hij alle cartografische werkzaamheden moet      
invullen die geparafeerd zullen worden door de Manager Nautisch Be-
heer. Het logboek moet daarna digitaal opgestuurd worden voor UHKO 
voor goedkeuring. Alle opdrachten moeten binnen vijf jaar zijn ingevuld 
om uiteindelijk na goedkeuring een  Cartograaf te worden.  
 
De Cartografische unit is reeds opgezet, Nancy Yang is eerder al getraind in de materie. Met Anthony erbij 
is er versterking voor deze unit. Over een jaar zal de MAS geheel zelfstandig de  Elektronische Navigatie-
kaarten en papierenkaarten produceren.  


